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a presó es construirà a 'Quatre camins'» 
tenciari a Granollers és la 
mateixa que si hagués anat 
a Can Ribes. El fet de que 
«Quatre camins» sigui 
més a prop de Granollers 
no implica més conflictivi-
tat. D'altra banda existeix 
un document adreçat al 
Síndic de Greuges, signat 
pels alcaldes de La Roca, 
Vilanova, Cardedeu i 
Granollers, en el que es 
manifesten que la finca 
que consideren més idònia 
i que per tant acceptarien-
la ubicació del centre peni-
tenciari era Can Prat Vell. 
Això vol dir que el Sr. 
Ballús, que ara protesta, 
havia acceptat la finca de 
Can Prat i donada la poca 
distància existent entre 
aquesta finca i «Quatre 
camins» vol dir que el que 
era bò per Can Prat també 
ho es per «Quatre ca-
mins». 

-L'alcalde de Grano-
llers ha fet palès una sèrie 
d'inconvenients que 
comportaria la presó. 
Colapçament dels jutjats, 
hospitalaris, escolars, etc. 
Existeixen aquests in-
convenients? 

-El Sr. Ballús va estar 
reunit aqui mateix durant 
tres hores i se li va explicar 
tot perfectament. Per no 
allargar-nos i a tall d' 
exemple podem analitzar 
la qüestió dels jutjats, com 
ho podríem fer de totes les 
altres objeccions que pre-
senta el Sr. Ballús. Els jut-
jats, amb aquesta ope-
ració, hi han sortit, guan-
yant. En primer lloc els 
detinguts són jutjats en el 
lloc on presuntament han 
comès el delicte per tant, 
els jutjats de Granollers 
tan sols es faran càrrec 
dels detinguts en el seu dis-
tricte judicial, tant si la 
presó es a «Quatre ca-

• «No es va triar a Can Fontet perquè és 
un lloc que comportava un gran moviment de 
terres que encaria molt l'obra». 

mins», com en un altre 
indret També comporta 
altres beneficis. 

-Com quins? 
-Granollers dispossa 

d'un dipòsit de detinguts 
que costa molts diners. 
M'agradaria que l'alcalde 
Rafael Ballús expliqués als 
ciutadans que pel fet de 
tenir una presó preventiva 
prop del seu territori 
aquest dipòsit i les despes-
ses que comporta repercu-
tiran en benefici de la 
població. També es pot dir 

que Granollers havia de-
manat la informatització 
dels jutjats. Aquesta infor-
matització no estava pre-
vista de realitzar fins l'any 
87, ara i degut a la presó la 
tindran l'any vinent. 

-Està previst donar 
algun tipus de compensa-
ció, tal com es diu que va 
oferir el Diputat Josep 
Muntal? 

-No és cert que Muntal 
oferís res. No, no està pre-
vist cap tipus de compen-
sació, ara bé, el criteri de la 

Conselleria es que estarem 
sempre disposats a sopor-
tar un sobrecost per tal 
d'eliminar qualsevol mo-
lèstia pels veïns. 

-Com valoreu l'actua-
ció del grup municipal de 
CiU en els darrers acon-
teixements que s'han pro-
duit a Granollers? 

-Respecto totes les opi-
nions i actuacions de l'al-
tra gent, per tant també el 
del grup municipal de 
CiU. Penso que si en un 
ple vàren votar afirmativa-

ment i desprès de recon-
siderar-ho, amb més 
temps, poden canviar d'o-
pinió i no assistir a la 
manifestació. A més estic 
tan convençut que la gent 
pot reconsiderar la seva 
posició que si l'Ajunta-
ment de Granollers i el seu 
alcalde Sr. Ballús reconsi-
deressin la decisió presa i 
acceptessin la invitació 
que se'ls ha fet des de la 
Conselleria d'estudiar tots 
els possibles problemes, 
no els faria mai cap 
retret. 

-Què sent un polític 
amb un alt càrrec dintre 
el govern d'una nació 
quan uns milers de per-
sones demanen la seva 
dimissió? 

-Jo sóc defensor de la 
llibertat d'expresió i mani-
festació per tant accepto 
qualsevol acte d'aquest 
tipus, sobre tot, si es té la 
consciència tranquila, i 
aquest, és el meu cas, que 
sé el perquè he decidit 
aquest canvi quan s'han fet 
les coses, no perquè sí, 
sinó amb estudi crec que 
les manifestacions no han 
de provocar cap crispació 
no tampoc cap reacció a la 
contra, ja que la raó s'im-
posa a la llarga. 

-Què opineu de la 
dimissió de Xavier 
Quincoces? 

-Lamento que s'hagi 
donat de baixa del partit. 
Crec que si ell està tan en • 
contra de la posició d'Unió 
Democràtica, -la qual 
sempre ha recolzat les 
decisions d'aquesta conse-
lleria- per uns imperatius 
de consciència, tot i que 
crec que està equivocat, 
entenc que es dongui de 
baixa. 

Xavier PORCEL 
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